
 

 

ročník  VII.         číslo 3 / 2015  

Sbory pro občanské záležitosti byly ustanoveny při 

MNV  od 1.1. 1950, kdy matriky přešly do správy NV. 

Jejich členy obvykle byli : matrikářka, předseda nebo 

tajemník MNV  a jeden aktivista. Tento sbor stačil  

konat jen nejnutnější obřady – svatby a vítání občán-

ků. Postupně se náplň práce rozšiřovala, bylo třeba ji 

zkvalitnit kádrově a také materiálně zabezpečit. Tou-

to záležitostí se zabývala vláda republiky a provedla 

následující opatření. Od 1.1. 1975 se staly sbory pro 

občanské záležitosti komisí národních výborů, jejímž 

předsedou musel být poslanec NV. V roce 1975 byli 

zvoleni tito členové komise.  J. Hrubý – předseda,    

M. Černohorská – místopředsedkyně, M. Filipová - 

matrikářka, B. Petrusová a J. Čečrdlová - členky. Při 

volbách v roce 1977došlo ke změně, za M. Černohor-

skou, která odešla do důchodu a odstěhovala se 

z obce, nastoupila L. Pelikánová a M. Filipová byla 

jmenovaná tajemnicí sboru. Během své existence pro-

váděly sbory, nyní komise, tyto obřady a akce: svatby 

– každý svatební obřad je doplněn recitací a hrou na 

violoncello. Vítání nových občánků do života prováděla 

komise zatím v menších skupinkách. Ve svém progra-

mu má však komise vítat občánky jednotlivě, pouze 

v rodinném kruhu. Rozloučení při pohřbech bylo v obci 

zavedeno teprve v poslední době, kdy byl do komise 

získán nový člen – řečník. Nyní zajišťuje komise na 

požádání občanského řečníka. Předávání občanských 

průkazů patnáctiletým probíhá jedenkrát za rok 

v obřadní síni MNV. Po něm bývá beseda s rodiči. 

K podchycení pracovních a životních jubilejní slouží 

komisi evidence občanů. Členové komise navštěvují 

občany, kteří dovrší sedmdesát, sedmdesát pět         

a osmdesát let. Po osmdesátých narozeninách  na-

vštěvují tyto občany každý rok. Při návštěvě je pře-

dán dárek a květiny a členové pobesedují a poptají se 

jubilantů na jejich starosti či potřeby. Tradiční akcí 

je předávání pionýrských šátků novým členům PO.    

Je pořádáno vždy při oslavách osvobození u pomníku 

padlým. Záslužnou prací komise jsou návštěvy 

v Domově důchodců. Členové komise k nim přicházejí 

při osobních výročích obyvatel, gratulovat k MDŽ      

a na vánoční svátky. Do plánu zařadila komise ještě 

tyto akce: rozloučení s branci, předávání vysvědčení 

vycházejícím žákům v obřadní síni MNV, individuální 

pohovory se snoubenci a vítání nových občanů, kteří 

se přistěhují do obce. Pro tuto práci byla adaptována 

obřadní síň asi za 35.000 Kč. 

       … a příště budeme v  pokračovat.     
      -  li  -                  

TRÁVNÍK 

Bez krásně posekaného trávníku se si už nedovedeme představit nejen zámecké a měst-

ské parky,  zápasy  slavných fotbalových  mužstev a mezinárodních soutěží, ani  venkov-

ská hřiště. A co pak golfová hřiště. Tam musí být stébla nejen stejně vysoká, ale snad       

i přesně daleko od sebe. V poslední době se anglické trávníky díky mechanizaci rozšířily 

i do našich zahrad. S obyčejnou kosou už žádného sekáče nepotkáme. A sekáme je téměř 

každý týden. Někteří  chodí po zahradě s nůžkami a zastřihují stébla, zbylá po sekačce. 

Jiní  vyřezáváním,  vytrháváním a  vydloubáváním  hubí  každou sedmikrásku, pampe-

lišku či obyčejný jetelíček, někdo na to jde dokonce   chemickými postřiky. Mám ráda 

hezké trávníky, ale právě vyjmenované činnosti nestíhám. Nebo nechci stíhat? Ono se 

nemá nic přehánět. Sekám trávu,  aby nepřerostla, ale nechám vyrůst trs tulipánů, 

petrklíč, pomněnky i jetelíček. Trávník není jednotvárný, stále se mění. A se sedmikrás-

kami je obzvlášť krásný. I tak dá plno času a práce.  Také jste letos sekali už čtyřikrát?   

Zvolte si každý trávník podle vašeho vkusu a času, který jste mu ochotni věnovat. A uží-

vejte ho plnou měrou.   Potěšte se pohledem, zahrajte si s dětmi fotbal, udělejte si piknik,     

natáhněte se na něj  a pozorujte oblaka. Neznám lepší relaxaci.              -  li  - 



 

 

Obecní úřad informuje  - činnost zastupitelstva obce  

Informace z pracovní porady, která se konala dne 30.3. 2015 na OÚ Kolešovice 

Přítomni:  M. Brabcová, M. Dvořák,  J. Dýba, J. Hrenáková,  T. Hrenák, J. Kovář, J. Lenochová, J. Leško,                

J. Poděbradská  

 - Přítomní zastupitelé byli starostou obce seznámeni se seznamem kulturních a společenských akcí, které se budou 

konat v obci Kolešovice v letošním roce.                           

-  Starosta nabídl přítomným zastupitelům účast na semináři Odpovědný zastupitel, který se bude konat v Rakovníku 

12.5.2015 od 15 do 21 hodin. Během pracovní porady nikdo ze zastupitelů neprojevil zájem o účast.                   

- Starosta zastupitele seznámil s nabídkou od pana Vrány, která se týká vypracování SWOT analýzy, která má za cíl 

pojmenovat silné a slabé stránky v chodu základní školy za období 2010 – 2014. Cenová nabídka za vypracování 

analýzy je 30.000,- Kč. Nad tímto bodem proběhla diskuse, ve které se zastupitelé neshodli, zda tuto analýzu nechat 

vypracovat či nikoliv. Tato záležitost bude projednána  ještě na další pracovní poradě.                      

-  Vzhledem k navýšení počtu pracovních míst, o které obec požádala Úřad práce z důvodu dlouhodobé pracovní 

neschopnosti jednoho zaměstnance, na veřejně prospěšné práce nastoupí od 1.4.2015 do 31. 7. 2015 pan Ladislav 

Gábor.  Od 1.6.2015 nastoupí pan Jan Ridzoň a paní Pavlína Gáborová. Od 1.8.2015 nastoupí pan Jan Gábor a pan 

Jozef Lakatoš. Posledně čtyři jmenovaní budou mít pracovní smlouvu uzavřenu na 12 měsíců.                      

- Byla podána informace o výsledku rozboru vody ze studny, která zásobuje provozovnu pohostinství a turistickou 

ubytovnu. Rozbor vody je v pořádku a všechny měřené ukazatele jsou v normě.            

-  Dne 31.5.2015 proběhne v kulturním domě z iniciativy starosty schůzka se zástupci Krajské hygienické stanice 

z Rakovníka. Hlavním tématem této schůzky bude konzultace ohledně plnění hygienických předpisů při vaření     

teplých jídel, tzv. minutek, v kuchyni pohostinství.                           

- Obec obdržela cenovou nabídku na zabezpečení přechodů pro chodce interaktivním signalizačním značením s měři-

čem rychlostí a fiktivní kamerou. Zastupitelé se po krátké poradě shodli, že tuto nabídku letos nebude obec akcepto-

vat i s ohledem na cenu tohoto zařízení.                           

- Starosta podal zprávu o výstavbě splaškové kanalizace v horní části obce. Zejména se zaměřil na silniční uzavírku 

silnice na Hořesedly, která je naplánovaná od 1.4. do 31.7.2015, snížení nivelety vozovky ve 100 metrovém úseku    

a vybudování chodníku k mateřské škole.                           

-  Ve čtvrtek 7. května 2015 od 16 hodin se bude konat položení věnců u pomníku padlým při příležitosti 70. výročí 

ukončení II. světové války. Starosta upozornil, že nebude přítomen. Průběh oslav a slavnostní projev zajistí zastupi-

telka J. Poděbradská.                    

- Starosta informoval zastupitele, že v měsíci dubnu bude svoláno veřejné zasedání.  Jedním z bodů bude projednání 

směnné smlouvy mezi obcí Kolešovice a paní Milenou Čečrdlovou. Jedná se o směnu pozemků na Podskale. Obec 

oddělí z pozemku parc. č. 1853/3 pozemek parc. č. 1854/3 o výměře 60 m2 a paní Milena Čečrdlová oddělení 

z pozemku parc. č. 378/8 pozemek parc. č. 378/10 o výměře 54 m2. Tato směna je sjednána kvůli změně stavby trasy 

Kanalizace Kolešovice stoka C1. Záměr obce o směnu pozemků byl vyvěšen od 13.3. 2015 do 30.3.2015.        

- Dalším bodem veřejného zasedání bude projednání veřejnoprávních nebo darovacích smluv o poskytnutí účelové 

dotace nebo daru občanským sdružením. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí dotace dle veřejnoprávní smlouvy 

v limitu nad 50 tisíc Kč, v případě finančního daru nad 20 tisíc Kč. Pokud se jedná o finanční částky dotací či darů do 

těchto limitů, může smlouvy  uzavřít starosta obce bez předchozího projednání zastupitelstvem obce na veřejném 

zasedání. Pro tento postup se vyslovili všichni zúčastnění zastupitelé. Zřejmě jedinou účelovou dotací, kterou bude 

nutno projednat na VZ bude finanční příspěvek  na činnost TJ ČLK oddíly kopané a šachu. Tato změna ve finanční 

podpoře místních spolků je z důvodu změny zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. 

-  Starosta obce předložil zastupitelům k nahlédnutí protokoly s výsledky rozboru podzemních vod odebraných ze      

6 studní, které se nachází v lokalitě jižně a západně od budovy vlakového nádraží v Kolešovicích, tedy v okolí histo-

rické budovy bývalého výkupu HD poté ZZN. Odebraná podzemní voda byla testována na přítomnost zvlášť nebez-

pečných jedovatých látek (DDT, DDE) a ropných produktů. V žádné studni nebyly překročeny velmi přísné stanove-

né limity sledovaných ukazatelů.  

Informace z pracovní porady, která se konala dne 18.5.2015 na OÚ Kolešovice 

Přítomni:  M. Brabcová, M. Dvořák,  J. Hrenáková,  T. Hrenák, J. Kovář, J. Lenochová, J. Leško,  J. Poděbradská  

- V úterý 26. května 2015 proběhne na obecním úřadě jednání s firmou Grantika za účasti ing. Hubáčkové, zástupce 

České spořitelny, která obci poskytla úvěr na dostavbu kanalizace. Firma Grantika byla založena Českou spořitelnou 

za účelem administrace žádostí o dotace. Předmětem jednání bude konzultace k záměru obce podat žádost o dotaci na 

výstavbu vodovodu do OPŽP a možnosti celkového financování  akce. O výsledku jednání budou zastupitelé infor-

mováni na příští pracovní poradě.             

- Starosta podal zprávu o výstavbě splaškové kanalizace. V současné době jsou hotové všechny přípojky v ulici na 

Kněževes a na Hořesedly. Dále je hotová přípojka k panu Terčovi, k panu Hurtovi a probíhá výstavba přípojky na 

poštu. V příštím týdnu bude probíhat výstavba přípojek v ulici na Zderaz.     



 

 

- Zastupitelé obce se dohodli na termínu veřejného zasedání, které se bude konat v úterý 16. června 2015 od 19 hodin 

na přísálí kulturního domu. Hlavním bodem zasedání bude projednání závěrečného účtu obce za rok 2014.                  

- Starosta přítomné seznámil s možnostmi financování obnovy (homogenizace) krajských komunikací po výstavbě 

splaškové kanalizace, zejména pak v ulici na Hořesedly v roce 2016 z rozpočtu SÚS Středočeského kraje.                  

-  S Úřadem práce v Rakovníku byly uzavřeny 2 dohody o vytvoření pracovního místa na VPP. Jedna dohoda je na 

období od 1. 6. 2015 do 31. 5. 2016 pro 2 pracovní místa. Druhá je od 1. 8. 2015 do 31. 7. 2016 na 4 pracovní místa. 

Od 1.6.2015 nastoupí na VPP Pavlína Gáborová a Jan Ridzoň, se kterými bude podepsána pracovní smlouva od 

1.6.2015 do 31.5.2016. Obec na jedno pracovní místo získá od úřadu práce dotaci ve výši 12.000,- Kč měsíčně.                  

- Starosta podal zprávu o plnění rozpočtu obce k 30.04.2015. Příjmy dosahují 4.839.836,73 Kč, výdaje jsou ve výši 

6.300.634,49 Kč a zůstatek na běžném účtu byl 1.239.652,45 Kč. Obec již proplatila několik faktur za výstavbu 

splaškové kanalizace prostřednictvím úvěru ve výši 1.273.037 Kč.                       

-  SHVPL Kolešovice předložila žádost o příspěvek na činnost spolku ve výši 10.000,- Kč.  Starosta navrhuje, aby od 

tohoto příspěvku byla odečtena částka za seskok parašutistů ve výši 4.500,- Kč, kterou obec uhradila v rámci oslav   

70. výročí sestřelení letounu Mustang P-51D. Zastupitelé po krátké poradě s tímto souhlasí.                     

- Starosta zastupitele seznámil s návrhem rekonstrukce kuchyně v kulturním domě. Rekonstrukcí projde kuchyně, 

výčepní pult a příruční sklad. Důvodem této rekonstrukce a vybavení kuchyně a výčepu zařizovacími předměty je 

uvedení těchto prostor do souladu s platnou legislativou. Práce jsou naplánovány od poloviny června do konce      

července letošního roku.                                          

-  V sobotu 23.5.2015 od 9 do 15 hodin proběhne na prostranství u dětského hřiště soutěž mladých myslivců Zlatá 

srnčí trofej. Dále se v sobotu od 13 hodin konají Staročeské máje a od 20 hodin je na sále připravena taneční zábava.  

- Obec Kolešovice obdržela 14. května 2015 stížnost na rušení klidu překračováním hlukových limitů v obci provo-

zem modelů letadel na polním letišti. Zastupitelé se po krátké poradě dohodli, že tato stížnost bude projednána se 

zástupcem spolku panem Reném Černým, se kterým bude dohodnuto omezení létání  modelů v některé dny.               

-  Na předcházející pracovní poradě byl zastupiteli řešen problém s uložením stavební suti na pozemek parc. č.1896/1   

a parc. č. 1432/57, obec a k. ú. Kolešovice panem Vladimírem Vachatou. Na základě dohody zastupitelů byl pan    

Vachata nejprve ústně požádán starostou obce a poté i předsedou komise veřejného pořádku o odstranění stavební 

suti. Vzhledem k tomu, že tak nebylo učiněno, byl pan Vachata vyzván písemně, aby v termínu do 15 dnů od obdrže-

ní oznámení odstranil stavební suť z uvedených pozemků. Tento termín vypršel dne 25.4.2015. Vzhledem k tomu, že 

stavební odpad nebyl na základě písemné výzvy v termínu odstraněn, dohodli se zastupitelé, že tato záležitost bude 

postoupena na MěÚ Rakovník k projednání jako přestupek proti OZV o odpadech.      

-  Pan František Drvota koupil před několika lety nemovitost Zderaz č.p. 23, včetně přilehlých pozemků a zahrady. 

Tato zahrada byla původním majitelem zhruba o 3 metry přeplocena směrem k potoku na pozemek ve vlastnictví 

obce. Na toto byl pan Drvota několikrát ústně upozorněn a zároveň požádán o přesunutí plotu na  hranici pozemků. 

Vzhledem k tomu, že toto nebylo do dnešního dne učiněno, byl pan Drvota vyzván k přesunutí plotu písemně. Z jeho 

písemné odpovědi vyplynulo, že vlastní další pozemky v okolí, které by si v případě trvání obce na posunutí plotu na 

požadovanou hranici oplotil. Vzhledem k tomu, že na jednom jeho pozemku je umístěna autobusová otočka ve Zde-

razi, oplocení by znemožnilo průjezd autobusové dopravy na otočce.  Starosta navrhuje následující řešení: oslovit 

pana Drvotu, aby pozemek parc. č. 879/18 o výměře 28 m2 směnil s obcí za totožnou výměru pozemku směrem          

k potoku. Toto by po odsouhlasení obou stran proběhlo směnnou smlouvou. Zastupitelé s tímto postupem souhlasí.      

- Starosta minulý týden komunikoval s p. Hubeným, radním Středočeského kraje, a ing. Bechyňskou, krajskou zastu-

pitelkou, ohledně žádosti obce o dotaci na výstavbu kanalizace. Z jednotlivých schůzek vyplynulo, že šance získat 

dotaci v roce 2015 je mizivá. Bude proto nutné se již v této době soustředit na možnost získat dotaci v roce 2016.      

-   Starosta zastupitelům oznámil, že uzavřel smlouvu s firmou HMR service s.r.o. na vypracování analýzy v souladu 

s přílohou ke strategii školství v regionu Rakovnicka 2015 – 2020 za smluvní cenu 30 000,- Kč. K tomuto tématu se 

mezi zastupiteli rozvinula delší diskuse.  

LÍSTEČKY Z OBCE 

☺ Ve čtvrtek 9. dubna 2015 se uskutečnilo VYPRÁVĚNÍ O AFRICE.  

☺ Čarodějnický rej se neuskutečnil v plánovaném termínu 30.dubna. Z důvodu předpokládaného 

nepříznivého počasí byl přeložen na 7. května.   

☺ KOLEŠOVICKÝ MUSTANG byla vzpomínková akce připomínající sestřelený letoun v blízkosti 

naší obce před 70 lety. Akce se uskutečnila v sobotu 18. dubna odpoledne od 14. hodiny.   

☺ První COUNTRY ZÁBAVU 25. dubna od 20 hodin pořádal ČSŽ Kolešovice na sále místního 

kulturního domu. Poslechnout si a zatancovat přišlo méně návštěvníků než je obvyklé, a ti co 

přišli se dobře bavili. Doufáme, že v dalším roce se sejde více milovníků country hudby a zába-

va se stane tradicí.   

☺ 7. května 2015 byly slavnostně položeny věnce k místnímu pomníku (viz. článek 70 let konce 

druhé světové války).   

☺ Od 20. května započaly stavební práce na zateplení budov základní školy          - jp -   



 

 

Základní škola a Mateřská škola Kolešovice  

AKTUALITY Z MATEŘSKÉ ŠKOLY              

                   
1.6.2015 proběhne v mateřské škole workshop pro děti. Pro předškoláky s tématem "Naše smysly" a pro malé děti je 

přichystáno téma "Bacílek".            

10.6.2015 jede mateřská škola na celodenní výlet. Cílem naší cesty je hrad Červený Újezd, kde na nás čeká program 

určený pro MŠ. 

AKTUALITY ZE ZÁKLADNÍ ŠKOLY  

DIVADELNÍ PŘEDSTAVENÍ LEGENDA V+W ANEB PŘÍBĚH OSVOBOZENÉHO DIVADLA   
V pátek 10. dubna 2015 do naší školy přijelo Divadélko pro školy z Hradce Králové. Žáci 5. až 9. tříd zhlédli diva-

delní představení s názvem Legenda V+W aneb Příběh Osvobozeného divadla, neboli soubor ukázek nejslavnějších 

divadelních her autorů Jiřího Voskovce a Jana Wericha. Ve více než šedesáti minutách přiblížili dva vtipní herci   

divákům nejzásadnější okamžiky života i kariéry těchto mistrů českého humoru. 

Odborný výklad doplnily chronologicky řazené úryvky dialogů a písní, dokumentující rozsah a význam tvorby Osvo-

bozeného divadla a jeho vliv na vývoj českého divadla 20. století. Počátky a studentskou recesi zachytila ukázka        

z avantgardní Vest pocket revue. Období romantických komedií do roku 1932 pak symbolizoval dialog šermířů ze 

známé hry Golem. S ohledem na historické události v předválečném Československu byly do představení jako pří-

klad politické a sociální satiry zařazeny ukázky ze Světa za mřížemi a hlavně z protifašisticky laděné hry Nebe na 

zemi. Představení uzavřela slavná poprava kanónem z hry Fata Morgána, ve které účinkovali dobrovolníci z řad di-

váků. 

Ohlasy žáků byly velmi příznivé, proto se budeme těšit na tuto hereckou dvojici i v příštím školním roce. 

          Mgr. Eva Chalupová  

  

 
VELIKONOČNÍ VÝSTAVA A KNIHOVNA V KNĚŽEVSI    
V březnu žáci III. a V. třídy navštívili Velikonoční výstavu v Kněževsi. Prohlédli si krásné a zajímavé výrobky.    

Nakoupili dárky pro své blízké. Další exkurze byla do Knihovny v Kněževsi. Děti si prošly knihovnu, popovídaly si 

o knihách a přečetly si úryvek z knihy J. Foglara - Hoši od Bobří řeky. Obě exkurze žáci zakončili občerstvením v 

cukrárně.  

 

 
 

70 let od konce druhé světové války 

Ve čtvrtek 7. května 2015 si 70. výročí konce druhé světové války 
připomněli zastupitelé obce M. Dvořák, J. Lenochová a J. Poděbrad-
ská společně s obyvateli obce a zástupci Spolku za sdružení volyň-
ských Čechů, pan J. Bečvář a pan Ing. V. Vohralík, položením věnců 
k místnímu pomníku. Po krátkém projevu starosty M. Dvořáka      
vystoupili žáci základní školy Pavlína Krejčová, Andrea Steinerová       
a Tadeáš Peroutka s básněmi jara. Starší žákyně Martina Navrkalová 
a Nela Týčová připomněli přítomným úryvkem Padlý beze jména 
z knihy Němá barikáda  poslední dny války na barikádách.   Pietní akt 
byl ukončen státní hymnou.   -  jp -   

http://www.zskolesovice.cz/archiv-novinek/3


 

 

 
VÝUKA NA DOPRAVNÍM HŘIŠTI    
20. a 21. dubna 2015 se první stupeň zúčastnil výuky na dopravním hřišti. 20. dubna 2015 jel 1. a 2. ročník,            

21. dubna jel 3., 4. a 5. ročník. Výukou v autoškole začínal 4. ročník. Praktická část na dopravním hřišti začínala 

teorií - znalostí dopravních značek a situací na křižovatkách. Poté všichni prakticky předvedli, jak si vedou v běžném 

provozu. Vždy jedna skupina jezdila na kolech a druhá dělala chodce a pak se vyměnili. Výuka se všem líbila. 

 
VELIKONOČNÍ PROJEKT  
Jako již každoročně se před Velikonočními prázdninami konalo na naší škole projektové vyučování na téma „Jaro    

a Velikonoce“. 

Děti z 1. stupně byly ve svých třídách, povídaly si o velikonočních zvycích a tradicích, barvily vajíčka a vyráběly 

velikonoční dekorace. Také vytvořily přáníčka do místního Domova pro seniory. 

Žáci 2. stupně se mohli přihlásit do různých dílen. Zkusili si různé techniky zdobení kraslic, vyráběli jarní a veliko-

noční dekorace z keramiky, velikonoční věnečky, nebo si mohli vyřezat píšťalku z proutku. Školu provonělo klasické 

velikonoční cukroví „Jidáše“ a také nádivka. 

Konaly se přírodovědné a sportovní soutěže, někteří žáci se věnovali i dvěma dalším projektům, do kterých je škola 

zapojena. V rámci soutěže Zelená stezka Zlatý list připravili na oslavu Dne Země pro své spolužáky naučnou stezku 

v místním parku. Druhý projekt s názvem Pamatujme na památky je literárně – výtvarný. Děti si vyslechly přednášku 

o historii Kolešovic a okolí od p. Bečváře a pak na procházce obcí vyfotily památky a místa, která jsou v projektu 

zmiňovaná. 

 

        za kolektiv Mgr.  J. Kreislová  

DIVADELNÍ PŘEDSTAVENÍ    
Ve čtvrtek 23. 4 .2015 k nám do Kolešovic opět přijelo Divadlo p. Stolaříka s pohádkou Perníková chaloupka. Děti    

z MŠ a žáci 1. stupně ZŠ shlédli pohádku o Jeníčkovi a Mařence. Herci zábavnou formou vvsvětlili dětem, že si mají 

navzájem pomáhat a poslouchat rodiče.  

 

DEN ZEMĚ   
V pátek 23. 4. připravili žáci 8. třídy naučnou stezku s tabulemi v okolí rybníka v zámeckém parku pro své spolužá-

ky. Na vyznačenou trasu vyrazily třídy se svými učiteli, vyslechly si komentář ke každé tabuli naučné stezky a plnily 

úkoly, které se týkaly jednotlivých stanovišť. Pro žáky prvního stupně měly děti ze 6. třídy připravený doprovodný 

program, který se skládal ze sportovních disciplin. Děti plnily úkoly hmyzu. Ve zbytku času všechny třídy dostaly 

ještě zadaný úkol Recyklohraní, který se týkal spotřebičů budoucnosti. Všichni se úkolů zhostili velmi dobře a celé 

dopoledne se vydařilo.           

  

EKOLOGICKÁ SOUTĚŽ   
Jako tradičně se v týdnu oslav Dne Země konal v botanické zahradě další ročník ekologické soutěže, tentokrát na 

téma: Ochrana životního prostředí a zdravý životní styl. Jako doprovodný program bylo Ekoriskuj, které připravilo 

IVS Budy Křivoklát. Z naší školy se nejlépe dařilo žákyním 5. tř. - Nele Muselové a Adéle Kvíderové, které obsadily 

3. místo. 

Blahopřejeme !            

  
ZELENÁ STEZKA – ZLATÝ LIST  
Ve čtvrtek 16. dubna se konala na Křivoklátě v areálu Lesů ČR přírodovědná soutěž šestičlenných družstev Zelená 

stezka – Zlatý list. Soutěžilo se tentokrát i v některých nových oborech např. Včelařství, Horniny Křivoklátska nebo 

Invazivní druhy rostlin. Posledním stanovištěm byla prezentace projektu, který každý tým přivezl již s sebou, tento-

krát na téma „Naučná stezka v okolí školy“. Kromě soutěže připravili zaměstnanci LČR i řadu doprovodných úkolů 

(skoky v pytli, střelba ze vzduchovky, zdravověda, orientace s buzolou atd.), takže se děti nenudily ani když čekaly 

na start soutěže. Pěkné slunečné počasí a opékání špekáčků ještě vhodně zpříjemnilo soutěžní den. 

Naši školu reprezentovali žáci 6.tř. ( K. Bidrmanová, V. Březinová, S.Mendíková, M. Trčková, A. Vojáčková           

a       Z. Růžička), kteří se ve velké konkurenci 13 družstev umístili na 6. místě. Ve starší kategorii naši školu důstoj-

ně reprezentovali žáci 8. tř. (M. Kališová, J. Lakatoš, M. Navrkalová, T. Nezbedová, K. Pelikánová, P. Rud). 

   
MLADÝ ZAHRÁDKÁŘ    
Ve středu 6. 5. se v botanické zahradě v Rakovníku konalo okresní kolo soutěže Mladý zahrádkář. Pro nepřízeň    

počasí byly obě části soutěže (poznávačka a test) přesunuty do DDM v parku. Soutěž byla rozdělena na dvě katego-

rie 4. - 6. třídy a 7. - 9 . třída. Nejlépe se dařilo Sáře Mendíkové, která se umístila na 5. místě.   

  

BOTANICKÁ SOUTĚŽ  
Ve středu 13. 5. se konala v Botanické zahradě v Rakovníku tradiční botanická soutěž tentokrát na téma Rostliny      

a včely. Jako doprovodný program pro mladší kategorii bylo připraveno Včelkoriskuj a pro starší přednáška o vče-

lách. Nejlépe si vedla žákyně 4. třídy Helena V. Jarošová která obsadila 4. - 5. místo. 

http://www.zskolesovice.cz/archiv-novinek/2
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Sbor dobrovolných hasičů Kolešovice informuje   

ČARODĚJNICKÝ REJ 

Ve čtvrtek 7. května se konal u 

dětského hřiště odložený Čaro-

dějnický rej, který pořádala obec 

Kolešovice, sbor dobrovolných 

hasičů a místní svaz žen.  Před 

půl čtvrtou se začaly místní děti 

scházet na dětském hřišti a těšily 

se na start stezky za čarodějnic-

kými dovednostmi, která vedla 

kolem rybníka. Protože každá 

čarodějnice létá na koštěti, musí 

být obratná, tak si i děti vyzkou-

šely svoji obratnost jízdou na 

koloběžkách mezi kužely. Hle-

dání lízátek poslepu byl zkouš-

kou smyslů, hmatu. U velké pavučiny jsme si procvičili hod na cíl. Na dalším stanovišti sledovaly děti čáru osudu, 

která je dovedla ke kartám, z nichž jim čarodějnice věštila budoucnost. O kus dále  pomohly děti hodné čarodějce 

najít ztracená zvířátka – doskákaly pro ně v pytli. Čarodějnice se kamarádí s pavouky, brouky,  krysami a někdy ji 

utečou, děti je pomohly chytit. Zásoby na zimu pro čarodějnické doupě jsme připravovali na dalším stanovišti noše-

ním hrachu. Na posledním stanovišti děti hrály Kimovu hru a hledaly diamanty. Stezku si prošlo šedesát dva dětí, za 

což v cíli získaly odměnu. Občerstvily se a úderem páté hodiny byl zapálen čarodějnický oheň a  následovalo opéká-

ní buřtíků.  Za rok zase na shledanou. 

PŘÍPRAVKA NA SOUTĚŽI 

V sobotu 16. května odjeli naši nejmenší hasiči do Třtice na II. kolo okresní soutěže Plamínek. Sestavili jsme dvě 

tříčlenná družstva - družstvo A (Šimon Peroutka , Kateřina Hurtová, Pavlína Štilerová) a družstvo B (Anna Dýbová, 

Kateřina Čečrdlová, Julie Šrámková). Nejprve nás čekaly dva štafetové běhy. V každém z nich splnil závodník na 

svém úseku příslušný úkol (přenášení hadice v nosiči, pře-

konávání bariéry vysoké 70 cm, překonání kladiny, přenáše-

ní hasícího přístroje atp.)  a předal štafetu – proudnici další-

mu soutěžícímu. Poslední disciplínou byl požární útok se 

džberovou stříkačkou, při němž velitel postavil plechovky 

na stojan, další dva závodníci připojili hadici na džberovou 

stříkačku a na proudnici, poté vedoucí pumpuje a děti sráží 

plechovky.  

Naše dvě družstva podala dobré výkony. V požárním útoku 

dokonce obsadilo družstvo A 2. místo. Ovšem nevyvarovali 

jsme se menších chybiček, a tak děti v letošním ročníku 

obsadily celkové 6. a 7. místo. Nyní už se těšíme na společ-

ný výlet přípravky i starších hasičů do Nižbora, na okresní 

kolo hry Plamen pro starší hasiče v Rakovníku  a na soutěž 

jednotlivců v běhu na 60 metrů s překážkami v Lužné. 

        Za SDH Jaroslava Čečrdlová 

 

VÍTĚZSTVÍ KOLEŠOVICKÉ ŠKOLY V SOUTĚŽI „PAMATUJEME NA PAMÁTKY“ 

Rakovnicko o. p. s. vyhlásilo v rámci projektu „Po cestách a hradech doby Karla IV.“ literární, výtvarnou a řemesl-

nou soutěž pro žáky 8. a 9. tříd základních škol partnerských měst, městysů a obcí Místní akční skupiny Rakovnicko 

s názvem „Pamatujeme na památky“, do níž se zapojily dva soutěžní týmy  kolešovické základní školy. Jako nejlepší 

byla vyhodnocena práce kolektivu žáků Základní školy a Mateřské školy Kolešovice s názvem „Toulky po památ-

kách Kolešovic a okolí“.  Autoři vítězné práce se od 3. do 5. června zúčastní třídenního edukativního  programu ve 

Sklářském centru Huti František v Sázavě. Pro ostatní účastníky soutěže je na pátek 5. 6. naplánován jednodenní 

školní výlet na stejné místo. Obě akce pro žáky připravuje Rakovnicko o. p. s., vyhlašovatel soutěže.   

Za ZŠ a MŠ Kolešovice Mgr. Eva Chalupová 

Děkujeme paní uč. Chalupové za přípravu projektu, který u žáků vzbudil zájem o historii naší obce.  

        redakce KL 



 

 

Kulturní přehled, stalo se ….  

VÝLET ZA VĚDOU A TECHNIKOU 

V sobotu 10. května odjel z Kolešovic autobus plný dětí    
a jejich rodičů na výlet do Techmania Science Centra 
(vědecké centrum Techmania) v Plzni. Výlet umožnila 
obec Kolešovice, která uhradila autobusovou dopravu,     
a organizovala ho paní Lucie Šrámková. Výhodou sku-
pinové akce bylo především snížené vstupné pro děti i 
dospělé! Na návštěvníky tu v obrovských halách čekalo 
množství expozic nejrůznějšího zaměření. Začali jsme 
těmi, které byly zaměřené na nejrůznější fyzikální záko-
ny  zahrnující obory jako akustika, optika, termika, 
elektřina či hydromechnaika a magnetismus. Jiným zají-
mavým místem byla část nazvaná Filmohraní, předsta-
vující techniky filmové a televizní práce. Jinde jsme se 
dozvěděli o vývoji průmyslu Plzeňska. Pro ty nejmenší 

                    
zde byla expozice Malá věda s tobogánem, „jezerem“    
z pěnových kostek, tajemným hradem s pokladem nebo 
zvonkohrou. Děti nadchla kolekce třiceti hlavolamů, 
kreativních stavebnic a vědeckých hraček.  Jiné interak-
tivní exponáty představily obnovitelné zdroje energie. K 
vidění je tu i slavná plastika Entropa výtvarníka Davida 
Černého zobrazující kontroverzním způsobem státy Ev-
ropské unie. V další budově jsme mohli navštívit plane-
tárium a expozice o astronomii a vesmíru. Kdo chtěl, 
mohl se najíst v místní restauraci, jiní mohli shlédnout 
vědeckou show – např. o tekutém dusíku. Po několika 
hodinách nadšeného „objevování“ jsme se vydali na 
cestu domů. Všichni se jistě těší na další výlet! 
    Jaroslava Čečrdlová 

STAROČESKÉ MÁJE 2015 

se opět vrátily do naší 
obce. Mladí si letos 
našli čas a připravili 
pro nás krásné odpo-
ledne v sobotu         
23. května. Již ve 
čtvrtek bylo připrave-
no místo pro krále. 
V pátek se postavil na 
připravené místo       
a chlapci se postarali, 
aby na místě zůstal až 
do sobotního rána. 
Břízky byly umístěny 
u domů nezadaných 
dívek a v sobotní 
dopoledne bylo vše 
připraveno. Odpoled-
ne se průvod mladých 

v čele s hlavním májovníkem Martinem Brabcem a májovnicí Veronikou Kostkovou a druhým májovníkem Lubo-
šem Kaufmanem se Soňou Bicanovou vydal na nádvoří Domova, kde májovníci tančili staročeskou besedu. Přítomní 
ocenili vystoupení potleskem a májovníci se s přihlížejícími občany vydali na cestu obcí. Průvod procházel obcí se 
zastávkami všude, kde byly v noci umístěny májky. U domů si rodiče zatancovali a májovníci se posilnili na další 
cestu. Po celou dobu průvod doprovázel vůz z hudebníky na voze, taženém koňmi.                 
Staročeské máje byly zakončeny tradiční taneční zábavou, která byla zahájena staročeskou besedou. Hojná návštěv-
nost přesvědčila, že se všichni dobře bavili a nikomu se nad ránem nechtělo domů.                
Děkujeme mladým za jejich čas a snahu. Doufáme, že se v příštím roce opět podaří staročeské máje uskutečnit.   

ZLATÁ SRNČÍ TROFEJ 

Zlatá srnčí trofej je myslivecká soutěž pro děti. Pořadatelé Myslivecký spolek Rakovník ve spolupráci s místními 
myslivci a lesáky připravili okresní kolo soutěže, které se 
letos   poprvé konalo v naší obci v sobotu 23. května od    
9. hodiny na dětském hřišti a v okolí zámeckého rybníka, 
kde byla pro  děti připravena zajímavá poznávací trasa. 

Děti soutěžily ve třech kategoriích (1.-2. třída, 3.-5. třída   
a 6.-9. třída). Například střílely ze vzduchovky na terč, 
poznávaly preparáty srstnaté a pernaté zvěře na poli             
i v lese, paroží, hlasy vodních ptáků a zvěře, plemena lo-
veckých psů,    pomůcek k jejich výcviku, ukázky paroží    
a poznávání dřevin. Vítězové obdrželi diplom a každý ze 
soutěžících věcnou cenu. Přestože všichni vyhrát nemohli 
jistě si sobotní dopoledne v přírodě užili a budou se těšit 
na další ročník. Jiří Ritter se v kategorii 6 - 9.třída umístil 
na pěkném druhém místě a zúčastní se republikového kola, 
které se bude konat 19. 7. 2015 na Pískách. Blahopřejeme!                      
      

           - jp - 



 

 

Týmy šachistů Českého Lva splnily na 50% 

Šachová družstva Českého Lva si před začátkem sezóny 
2014/15 vytyčila jasný cíl – udržení A mužstva v krajské 
soutěži a postup B mužstva z nejnižší regionální soutěže 
do regionálního přeboru. Motiv byl jednoduchý – obě 
mužstva nyní hrají svá utkání ve stejný termín a nemo-
hou si tak půjčovat hráče. Termíny krajské soutěže a 
regionálního přeboru se nekryjí a dva z hráčů základní 
sestavy „áčka“ by tak mohli posílit „béčko“, navíc by si 
zahráli všichni, protože regionální přebor se hraje v osmi 
a regionální soutěž v pěti lidech.  

Vzhledem k neustále se snižující členské základně začal 
být tento problém velmi povážlivý a na bouřlivé předse-
zónní schůzi jsem proto prosadil pološílený plán, jak 
zmiňovaného cíle dosáhnout. Do pětičlenného B muž-
stva jsme na první čtyři šachovnice zařadili hráče vyšší 
výkonnosti, kteří měli zajistit „bezproblémový“ postup 
do vyšší soutěže, a stabilní hráči „béčka“ měli udržet 
kraj s tím, že v klíčových záchranářských utkáních sesta-
vu poladíme. Příprava probíhala naprosto hladce, od 
velmistrovských „blicek“ na základně U kina, relaxace u 
bazénů přes grilování až po pravidelný přísun správných 
nápojů. S optimismem jsme proto vyrazili k prvnímu 
zápasu a vůbec nic nenasvědčovalo tomu, že by se nad 
plány „velmistrů“ z českého Lva měla stahovat mrač-
na… 

A mužstvo 

Soupeře jsme chtěli vyděsit (a málem se to podařilo!) 
originálním tahem a na první šachovnici nasadili ikonu 
kolešovického šachu – Pepu Šlégra. Především je potře-
ba říct, že se Pepa svého těžkého úkolu zhostil 
s obrovskou ctí a v několika partiích zamotal hlavu i o 
mnoho papírově silnějším soupeřům. K naší velké smůle 
se k němu v průběhu výborně rozehrané partie vždycky 
přitočil nějaký dobrák (například já), a pochválil ho, že 
„stojí krásně“. Pepé poté pod dojmem snadné remízy 
nebo dokonce výhry nasadil typický „šlégrovsky spoko-
jený výraz“ a partii zpravidla jednou hrubou chybou 
vzápětí prohrál. To nic nemění na skutečnosti, že mu 
patří za celou sezónu veliký upřímný dík a polibek, který 
zatím vytrvale odmítá… 

Ostatní hráči zahráli průměr nebo lehký podprůměr. 
Jasně se ukázalo, koho začaly zajímat „baby“ a pivo 
(Radek a Ondra) a kdo měl moc práce, že…(já). Tomáš 
Urban, dlouholetý tahoun a kapitán Kolešovic, se ujal 
ctihodné role vzorného partnera a živitele rodiny a opus-
til proto funkcionaření, přesto úspěšně zorganizoval a 
odřídil dva bleskové turnaje. V průběhu sezóny dokázal, 
že hraje šachy srdcem a pro radost, některé taktické ob-
raty, byť partie nedotáhl do zdárného konce, braly dech. 

Těžkou úlohu měl nový oddílový šéf a kapitán Franta 
Hinz, na jehož hlavu dopadly veškeré organizační sta-
rosti a tréninky školních nadějí. V této úloze jsem ho 
jednou zastoupil a od té doby vím, proč má šediny… 
Přesto velmi doufám, že se mu ve spolupráci s Pavlem 
Kantoříkem podaří udržet u šachu několik talentovaných 
kolešovických a kněževeských školáčků, kteří by 
v budoucnu mohli tvořit nový základ mužstva. Frantu 
rovněž postihl „Šlégr bacil“ a několikrát předvedl, jak 
během okamžiku zahodit vyhranou partii. Tady ale kon-
čím s rýpáním, přestal by ke mně chodit po večerech na 
blicky… 

Klíčové pro záchranu „áčka“ v krajské soutěži bylo asi 
domácí utkání šestého kola s Mělníkem, které se 
z papírové převahy skoro na všech šachovnicích promě-
nilo v pořádné drama. Po příliš rychlé remíze Radka 
jsem nedokázal přetavit výhodu v celý bod ani já, a když 
vzápětí nečekaně prohrál Honza Muller, bylo zle. Trouf-
nu si konstatovat, že nám zápas nakonec vyhráli dva 
hráči – Jindra Bauer udolal Vimpela a fenomenální Pepa 
famózně udržel remízu s o třídu silnějším soupeřem Pic-
kem. Vyhráli jsme 4,5:3,5 a k záchranářským starostem 
odsoudili právě Mělník. 

Záchranu jsme korunovali vítězstvím nad oslabenými 
Neratovicemi. V tomto utkání si Pepa mohl slávu užít 
znovu, když v polovině partie s kandidátem mistra 
Hadžalou postavil pevnou remízovou pozici, aby ji po 
několikerém poplácání po zádech na chodbě u cigárka 
(už zase kouří) spolehlivě jedním „supertahem“ zazdil. 

B mužstvo 

Plány „béčka“ na postup do vyšší soutěže se začaly ne-
čekaně hroutit hned v prvním zápase na půdě Rakovníka 
„D“. Matador domácích Vláďa Dočekal rychle a nečeka-
ně snadno přehrál náš talent Ondru Bauera. Franta nedo-
kázal uplatnit o něco lepší střelcovou koncovku proti 
Pavlovi Lvovi a po mé výhře nad Pokorným rozhodova-
ly partie Hejda – Kohout a Verner – Kantořík. Vašek 
Hejda partii s velezkušeným Kohoutem nakonec prohrál 
(i když nemusel). Věci se děly v poslední partii. Málo-
kdy se vidí, aby se partie otáčela z výhry na prohru do-
slova po každém tahu, jak sérií hrubek předváděli oba 
protagonisté. Když je to přestalo bavit, dohodli se 
v pozici vyhrané pro našeho hráče na remíze, což ovšem 
znamenalo celkovou porážku Kolešovic v poměru 2:3 a 
jak se později ukázalo, konec nadějí na přímý postup. 

Postupové ambice jsme nakonec vzdali až po zápase 
v Kovohutích Příbram. Prohru beru na sebe, do Příbrami 
jsme díky mému alibismu nejeli v úplně nejsilnější se-
stavě a navíc podali příšerný výkon. Absolutorium si 
zaslouží jedině Tomáš Urban, který sehrál hezkou bo-
jovnou partii s Jelaginem (nastupuje v krajském přebo-
ru). 

Z ostatních utkání musím ještě připomenout prohru Vaš-
ka Hejdy s Evou Rosenbaumovou ze Zdic, který málem 
skončil potupným matem koněm v rohu šachovnice 
(soupeřka jej nakonec neviděla). Omluvou pro ztrátu 
koncentrace budiž Václavovi i jisté jiné přednosti sou-
peřky kromě šachových…Utkání jsme nakonec vyhráli a 
nedotažený mat v oné partii dávali k dobru ještě několik 
týdnů po zápase… 

Rád bych poděkoval obecnímu úřadu Kolešovice za 
vstřícnost v nejrůznějších směrech, od zajištění hrací 
místnosti přes pomoc s náklady na cestovné až k slibu, 
že se starosta naučí šachy a bude posilou oddílu. Nebo 
se mi to zdálo? 

Pro příští sezónu plánujeme posílit A mužstvo o dva 
silné hráče, zkusit na zahajovací konferenci dohodnout 
zařazení B mužstva do vyšší soutěže a založit i oddíl C, 
kde by hráli svěřenci Franty a Pavla ze základních škol. 
Všem manželkám, partnerkám, milenkám a maminkám 
se tímto srdečně omlouváme za další „setsakra proca-
mrané neděle“ v nové sezóně.   
      
   David Cozl 

Šachisté hodnotí sezónu …. 



 

 

Stalo se v Domově … VIII. KOLEŠOVICKÝ VÍCEBOJ 

Po uplynutí roku jsme se 13.5.2015 v našem Domově sešli na již v pořadí 8. ročník Kolešovického víceboje. Našimi 

hosty bylo  celkem devět poskytovatelů sociálních služeb pro seniory.  

Soutěžní týmy tvořily uživatelé z domovů:  Unhošť, Nové Strašecí, Rakovník, Smečno, Zdice, Kladno F. Klot-

ze, Kladno Švermov, Pečovatelská služba Rakovník a uživatelé našeho Domova pan Miroslav Kratochvíl, paní Jana 

Petrůjová a paní Jana Mašková.  

Počasí se vydařilo a soutěžící tak mohli využít krásného prostředí našeho parku nejen k soutěžím, ale i k relaxaci      

a odpočinku. Po příjezdu a registraci soutěžících všechny přivítala paní ředitelka Taťána Čížková a náš uživatel Ol-

dřich Trefil. Soutěžící se nejprve posilnili kávou, čajem a štrůdlem z naší kuchyně, a poté již vyrazili na soutěžní 

klání.  

Soutěžilo se v následujících disciplínách: Kimova hra, věšení prádla, plechovky, hod míčkem do otvoru, ruské    

kuželky, puzzle, přesmyčky a kvíz. Po jejich úspěšném zvládnutí na účastníky čekal výborný guláš a na přání i pivo. 

Během dopoledne a po obědě hrál k poslechu Koty band. Bylo možné zaslechnout i mnoho krásných skladeb na přá-

ní. 

Po obědě proběhlo vyhlášení výsledků jednotlivých 

disciplín a předání věcných cen.  

Byla vyhlášena nejlepší družstva:   

1. místo klienti Domova ze Švermova  

2. místo klienti Domova ve Zdicích  

3. místo klienti Domova v Unhošti 

4. místo Domov F. Klotze Kladno  

5. místo Domov Kolešovice,  

6. místo Domov Rakovník,  

7. místo Domov Smečno,  

8. místo Pečovatelská služba Rakovník,  

9. místo Domov Nové Strašecí.  

Absolutní vítězkou se stala paní Jana Paterová z 

Domova Kladno Švermov.  

Na rozloučenou si každý  tým odvážel balíček pečených sladkostí za svoji účast. Akce se opět velmi vydařila a všem 

jejím účastníkům blahopřejeme k jejich úspěchům a těšíme se na setkání v příštím roce. 

Domov Koleš ovice ve špoluprá ci š obcí  Koleš ovice  vš echny šrdec ne  zvou ná 

I I I .  ZÁMECKOU  POUŤ  

„Pohyb je z ivot“, 

která  še koná  20.6.2015 od 13 hodin v áreá lu Domová Koleš ovice. 

Cely m odpolednem Vá š budou prová zet Rákovnic tí  boxer i á mnoho dálš í ch u c inkují cí ch: 

Rakovničtí boxeři                                                                                                            

Rakovničtí trubači                                                                                                           

Fitness klub Angels                                                                                                          

Janovský aerobik                                                                                                             

kouzelník Jan Vaidiš                                                                                                         

Rakovnické mažoretky 

Hrá t bude hudební  škupiná -  Hon na medví dka 

V pru be hu poute  budou probí hát komentováne  prohlí dky Domová Koleš ovice. Pro de ti budou pr i-

práveny c etne  átrákce - málová ní  ná oblic ej, projí z ďky ná koní ch, bábylánd, trámpolí ná, ruške       

kuz elky, vy tvárny  workšhop.  Ná ná vš te vní ky dá le c eká  vy borne  obc erštvení  U Hroznu, štá nky 

š vy robky uz ivátelu , pátchworkem, cukrovou vátou, kve tinámi, kerámikou á ká vou. 

Dita Zwettlerová a Bc. Martina Hejdová 

Chtěli bychom pozvat veřejnost na naši tradiční Zámeckou pouť. Celé odpoledne se bude 

tentokrát konat ve sportovním duchu.  



 

 

tisk Kolešovické  l i s ty  vydává obec Kolešovice. Počet výtisků  120 ks.                                                                                                       

Vy davatel :   obec Kolešovice, 270 02 Kolešovice č.p. 212  – telefon: 313 582 296, IČ 00243884,  www.kolesovice.cz                                                

Evidenční číslo periodického tisku: MK ČR E 18577. Texty neprošly jazykovou úpravou.                                                                             

Adresa pro zasí lání  pří spěv ků a  inzerátů : obec@kolesovice.cz / Uzávěrka pří št ího č ís la : 21.07.2015 

Společenská kronika   

ŽIVOTNÍ JUBILEUM V KVĚTNU A ČERVNU LETOŠNÍHO ROKU OSLAVÍ  

 

  Dne 10. dubna 2015 nás opustila paní  Marie  FERŠTLOV Á.                            

              Č e s t  j e j í  p a m á t c e  ! 

     

M a r i e  H o u b o v á   

  

 

A n n a  R y v o l o v á              

M a r i e  F r ý d o v á                 

J a n  T r č k a                     

M i r o s l a v  K u č e r a          

M a r i e  L e n o c h o v á   

  PŘEJEME PEVNÉ ZDRAVÍ A POHODU DO DALŠÍCH LET 

      * gratulujeme občanům ve věku 70, 75, 80 let  a po 80 roce každý rok  

VÍTÁME NOVÉ OBČÁNKY MEZI OBYVATELE NAŠÍ OBCE 

 Mohamed Al i  Kulina        *  24. dubna 2015  

  ALIMU PŘEJEME KRÁSNÝ A SPOKOJENÝ ŽIVOT.                   

      ŠŤASTNÝM RODIČŮM BLAHOPŘEJEME !  

D U B E N   

T EP L O TY V D UB N U [ °C ]  
SR Á ŽK Y V  DUB NU   

[ l / m 2 ]  

rok Max. Datum Min. Datum průměr celkové Max. datum 

2013 29,0 18.04.2013 - 6,5 08.04.2015 8,97 17,5 6,5 20.04.203 

2014 25,0 26.04.2014 - 3,5 17.04.2014 11,09 25,5 5,0 18.04.2014 

2015 26,0 27.05.2015 - 4,0 04.04.2015 8,75 48,0 21,0 28.04.2015 

Počasí v obci. Jak bylo ? 

B Ř E Z E N       

T EP L O TY V B Ř E ZN U    [ °C]  
SR Á ŽK Y V B Ř E ZN U 

[ l / m 2 ]  

rok Max. datum Min. datum průměr celkové Max. Datum 

2013 13,5 10.03.2013 - 13,0 16.03.2013 - 0,23 26,5 8,0 18.03.2013 

2014 21,5 21.03.2014 - 4,0 11.03.2014 6,31 19,5 5,0 25.03.2014 

2015 16,5 25.03.2015 - 4,5 10.03.2015 4,82 38,5 17,0 31.03.2015 

http://www.kolesovice.cz/
mailto:obec@kolesovice.cz

